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Ljosland	  	  	  Vest	  
	   	  

	  
Velforening	  

	  
Styremøte	  nr	  1	  
(2015/2016)	  
	  

Referat:	  Ljosland	  Vest	  
Velforening	  

Møtedato:	  21.12.2015	   Tid:	  18-‐20 

Sted:	  
SVV,	  Kristiansand	  

Referatdato:	  30.12.2015.	   Ref.	  sendt	  styret	  	  pr	  epost. 

Neste	  styremøte:	  	   Avtales	   Antall	  sider:	  	  3 
	  
Deltakere:	  
Henry	  Verdal	  97001397,	  	  Geir	  Larsen	  91862575,	  Tor	  Sverre	  Bentsen	  91172485,	  	  Anders	  T.	  
Emanuelsen91372635       	  Øystein	  Aalen	  41635642            	  
	  
Forfall:	  	  
	  
Kopi	  sendes:	  Bernhard	  U.	  Olsen	  90739177	  
	  
Saknr.	   Referat	   Ansvar 
01-‐01	   Konstituering	  av	  styret:	  

Leder:	  Henry	  Verdal	  
Sekretær:	  Øystein	  Aalen	  
Økonomiansvarlig:	  Tor	  Sverre	  Bentsen	  
Løypeutvalg:	  Geir	  Larsen	  
Repr	  i	  styret	  for	  skisenteret:	  Anders	  T.Emanuelsen	  
Valgkomite:	  Henry,	  Geir,	  Øystein	  (Sende	  ut	  oppfordring	  om	  å	  
stille	  til	  valg	  –	  gjøres	  til	  våren)	  
	  
Henry	  retter	  henvendelse	  til	  Skisenteret	  om	  at	  vi	  ønsker	  en	  
representant	  i	  styret.	  	  
	  
Øystein	  sender	  alle	  referatene	  til	  Gunvor	  Ljosland	  for	  utlegging	  
på	  Ljoslandinfo.	  	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Henry	  
	  
	  
Øystein	  	  

01-‐02 Økonomi.	  Medlemskap.	  
Det	  er	  arbeidskrevende	  med	  purringer	  og	  innkrevinger	  fra	  dem	  
som	  ikke	  betaler.	  Henry	  har	  purra	  noen.	  Noen	  har	  betalt,	  mens	  
andre	  stadig	  unnlater	  å	  betale.	  Det	  er	  bl.a	  2	  gjengangere	  i	  gamle	  
Farevatn	  Fjellheim,	  og	  noen	  vi	  ikke	  oppnår	  kontakt	  med.	  Det	  
jobbes	  kontinuerlig	  videre	  med	  dette.	  	  
Henry	  kontakter	  Ole	  Tommy	  Egenes	  ang	  betaling	  fra	  hytter	  han	  
har	  utskilt.	  Sender	  et	  brev	  om	  dette.	  (Han	  har	  avtale	  med	  dem	  
som	  fester	  av	  han.)	  
	  
De	  som	  ikke	  er	  medlem	  av	  LVV	  skal	  betale	  for	  brøytinga	  +	  andel	  
av	  adm.	  av	  velforeninga.	  	  
	  
Henry	  har	  sjekka	  –	  det	  er	  sendt	  krav	  om	  innmeldingsavgift	  til	  nye	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
Henry	  
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hytter.	  	  
	  
4	  hytter	  Agder	  Energi	  skal	  betale	  for	  brøyting,	  også	  for	  tidligere	  
år.	  Oddmund	  skal	  fakturere	  disse	  direkte,	  og	  dette	  beløpet	  skal	  
trekkes	  fra	  på	  fakturaen	  til	  LVV.	  	  
	  
Det	  er	  noen	  grunneiere	  som	  bygger	  ut	  hytter	  og	  det	  gir	  mye	  
ekstra	  slitasje	  på	  vegene,	  og	  behov	  for	  hyppigere	  brøyting	  hele	  
uka.	  Vi	  registrerer	  at	  det	  er	  mye	  trafikk	  i	  området	  og	  vegene	  
trenger	  mer	  vedlikehold.	  Vi	  synes	  derfor	  at	  det	  er	  rimelig	  at	  vi	  
drøfter	  en	  kompensasjon	  for	  vedlikeholdet.	  Vi	  sender	  et	  brev	  til	  
utbyggerne	  om	  dette	  spørsmålet.	  Øystein	  lager	  forslag	  til	  brev	  
som	  drøftes	  i	  neste	  møte.	  	  
	  
Det	  er	  også	  aktuelt	  med	  en	  befaring	  til	  våren	  for	  å	  se	  om	  det	  er	  
behov	  for	  tiltak.	  Vi	  vurderer	  om	  det	  skal	  lages	  et	  
vedlikeholdskart.	  
	  
Vi	  får	  et	  kart	  fra	  Oddmund	  Ljosland	  der	  det	  framgår	  hvilke	  veger	  
han	  brøyter.	  Ut	  fra	  dette	  lages	  forslag	  til	  brøyteavtaler.	  Det	  
samme	  gjøres	  i	  f	  t	  Salve	  Ljosland	  og	  Flodkvist.	  	  
	  

	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Øystein	  	  
	  
	  

01-‐03	   Skilt	  i	  vegene:	  
Noen	  skilt	  er	  slitt.	  Kommunen	  ordner	  opp	  i	  dette.	  
Henry	  kontakter	  kommunen	  v/Kjell	  Ljosland.	  
	  

	  
	  
Henry	  
	  

01-‐04	   Turløypene:	  
I	  årsmøtet	  kom	  opp	  forslag	  om	  å	  etablere	  ei	  kort	  løype	  fra	  
Grønnlitjønn	  og	  opp	  til	  bua	  ved	  Kvernevassdammen.	  Geir	  tar	  
dette	  opp	  i	  Løypeutvalget	  som	  tar	  dette	  videre	  opp	  med	  
grunneieren.	  	  
	  
Vegviser-‐skiltene	  er	  nå	  satt	  opp.	  Det	  skal	  settes	  opp	  3	  info-‐skilt:	  
Ved	  skisenteret,	  Lakkenstova	  og	  ved	  en	  av	  de	  store	  
parkeringsplassene.	  	  	  
	  
Innspill	  til	  komm.delplan	  for	  idrett	  og	  friluftsliv.	  Løpeutvalget	  bør	  
se	  på	  dette.	  	  Vi	  mener	  det	  er	  behov	  for	  etablering	  av	  en	  ny	  
parkeringsplass	  (evt	  utvide	  eksisterende	  p-‐plass)	  ved	  starten	  av	  
vegen	  til	  Langevann.	  	  
	  
Grillhytta	  –	  pappen	  på	  taket	  er	  noe	  skadet	  –	  repareres	  i	  vinter/til	  
våren.	  Friluftsrådet	  ordner	  dette.	  	  
	  

	  
	  
	  
Geir	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
	  
Geir	  
	  
 
 
 

01-‐05	   Løypekjøring	  
Det	  er	  avtalt	  at	  skisenteret	  utfører	  dette,	  i	  samsvar	  med	  vedtak	  i	  
siste	  årsmøte	  i	  LVV.	  
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Endelig	  avtaletekst	  skal	  bearbeides	  noe	  (gjeldende	  for	  5	  år,	  
mislighold,	  jfr	  referat	  fra	  årsmøtet)	  .	  	  	  
	  

	  
Henry 

01-‐06	   Eventuelt:	  
Momsrefusjonsordningen	  for	  frivillige	  organisasjoner	  –	  vi	  ønsker	  
å	  komme	  inn	  under	  denne	  ordningen	  (Løypekjøringa).	  	  Henry	  og	  
ADB-‐senteret	  jobber	  videre	  med	  saken.	  

	  
	  
Henry	  
	  

	   	  	   	  
	   	  

Neste	  møte	  ble	  ikke	  avtalt.	  Henry	  sender	  innkalling.	  	  
	  

	  
30.12.2015	  
Referent	  Øystein	  Aalen 


